
 

Enkel fråga till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande 
 

Resor till vården och rutiner för minskad smittspridning 
 
 
Vid regionfullmäktiges sammanträde den 23 september besvarades en motion, på 
förslag av regionstyrelsen gällande resor till vården och de rutiner och uppmaningar som 
ska finnas främst till personer i riskgrupper och äldre personer. Förslaget tog sin grund 
främst i smittspridningen kring Coronaviruset. 
 
Att man besvarar en motion innebär att man gjort den förändring som motionen 
efterfrågar och därför inte behöver bifallas. Företrädare för majoriteten gav tydliga 
signaler om att förändringen gällande rutinerna vid resor skulle förtydligas i kallelser mm. 
Trots att det i enlighet med besvarandet redan skulle vara gjort. 
 
Även vid nya kallelser, över en månad senare kvarstår kallelserna oförändrade 
textmässigt. Nu när pandemin tar fart igen i en ny våg så hade de lättade och förenklade 
reglerna för resor till sjukvården varit på plats i kallelserna. Man kan undra varför 
majoriteten inte tar sitt ansvar och genomför detta viktiga beslut. 
 
Min fråga till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande blir därför: 
 
När kommer kallelserna till vården uppdateras i enlighet med det besvarande av 
motionen ”lättare reseregler för besök till sjukvården under covid-pandemin” att 
genomföras? 
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